



KERATAN AKHBAR

AKHBAR	:	KOSMO		
TARIKH	:	27/6/2019	MUKA SURAT	: 6
JABATAN	:	JMG		
KLASIFIKASI	:	PERHATIAN		

Sampel air di Kuala Koh dikaji sama ada wujud pencemaran

GUIA MUSANG - Pihak berwajib menuruskkan ek-sesais mengambil sampel dari empat sumber air di perkampungan masyarakat Orang Asli suku Bateq di Kampung Kuala Koh di sini selepas berlaku 15 kematian penduduk sejak lebih sebu-lan lalu.

Pengarah Bahagian Per-laksanaan Operasi Agensi Pengurusan Bencana Ne-gara (NADMA), Datuk Azizah Abu Taat berkata, pihaknya akan menjalankan lapan kali eksesais per-sampelan seperti itu bagi mendapatkan keputusan tepat sama ada air di ka-wasan tersebut tercemar.

"Ini merupakan kali ketiga eksesais dilakukan dan memfokuskan kepada (dakwaan) pencemaran

air. Agensi-agensi lain juga banyak membantu dalam proses ini.

"Lima lagi proses persampelan dija-angka selesai pada pertengahan Ju-lai ini. Keputusan konklusif daripada semua sampel itu akan siap seawal penghujung Julai," ka-tanya ketika ditemui se-lepas proses pengambilan sampel tersebut di sini semalam.

Terdahulu Azizah sem-pat melihat sendiri ka-wasan tadahan air bukit atau air tandak berham-piran Kampung Kuala Koh yang disalurkan ke perkampungan terpencil. Turut hadir Ketua Per-



KERATAN Kosmo! pada 18 Jun 2019.

garah Jabatan Kimia, Mohd. Zaini Abdul Rah-man; Pengarah Jabatan Mineral dan Geosains Malaysia Kelantan, Che Abdul Rahman Jaafar dan Pegawai Kesihatan Daerah Gua Musang, Dr. Moham-ad Rafiq Mohd. Kasri.

Azizah memberitahu, pihaknya mendapati pun-ca air tersebut terletak sejauh dua buah bukit dari sebuah kawasan perlom-

bongan mangran seperti yang didakwa menjadi punca pencemaran.

"Ada peritombongan dan kita melalui dua buah bukit baru sampai ke sini. Saya belum mahu buat spekulasi namun ia ber-gantung kepada keputu-san yang dikeluarkan dari-pada Jabatan Kimia.

"Hari ini (semalam) sampel diambil dari em-pat sumber air iaitu air tandak, air sungai, air sambungan dan air tela-ga," ujarnya.

Sementara itu, Mohamad berkata, sebanyak 52 kelu-arga Orang Asli suku Bateq menggunakan sumber air tersebut bagi menuruskkan kehidupan harian.

"Air tandak antara sum-ber air utama di mana



AZIZAN (kiri) bersama kakitangan Jabatan Kimia memeriksa kualiti punca air di air tandak berhampiran perkampungan Orang Asli suku Bateq di Kampung Kuala Koh, Gua Musang semalam.

punca airnya diambil dari mata air di atas bukit se-pung" katanya.